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 על סדר היום: 

ש"ח, עבור הקמת מגרש כדורגל סינטטי. מקור התקציב: משרד  15,242,646על סך  1151[  הגדלת תב"ר  1] 
 3 .......................... ש"ח מקרן קלור. 4,400,000התרבות והספורט, משרד הבינוי והשיכון. סכום הגדלה על סך 

ש"ח, עבור עמדות טעינה מהירות. ]מקור התקציב: משרד האנרגיה  100,000על סך  1211[  תב"ר  2] 
 3 ....................................................................................... ש"ח[.  15,000ש"ח, קל"פ:  85,000והתשתיות : 

דולר ע"י קק"ל ארה"ב לטובת תקציב חירום מלחמת "חרבות   50,000[  הודעה על קבלת תרומה על סך  3] 
 7 ................................................................................................................................................... ברזל". 

 8 ..................... תושבים מסיבות סוציאליות ואחרות. 17מחיקת חובות ארנונה עבור  -[  תוספת לסדר היום  4] 
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 - תחילת דיון-

תב"ר    1]   הגדלת  סך    1151[   מקור    15,242,646על  סינטטי.  כדורגל  מגרש  הקמת  עבור  ש"ח, 

ש"ח   4,400,000התקציב: משרד התרבות והספורט, משרד הבינוי והשיכון. סכום הגדלה על סך  

 מקרן קלור.

אוחנה: תב"ר  15,242,646  טל  הגדלת  שוב.  חוזרת  אני  חברים,  אוקי  סכום  1151.  כדורגל.  מגרש  הקמת   ,

  4,400,000, אנחנו מגדילים אותו בתרומה שגייסנו מקרן קלור בסך  10,842,646התב"ר בראשיתו עמד על  

 . מי בעד? פה אחד.15,242,646שקלים, והוא יעמוד בסופו על 

 החלטה 

ש"ח, עבור הקמת מגרש כדורגל סינטטי.   15,242,646על סך    1151מליאת המועצה מאשרת הגדלת תב"ר 

ש"ח   4,400,000]מקור התקציב: משרד התרבות והספורט, משרד הבינוי והשיכון. סכום הגדלה על סך 

 מקרן קלור[.

 אושר פה אחד 

 

תב"ר    2]   סך    1211[   ]מקור    100,000על  מהירות.  טעינה  עמדות  עבור  משרד  ש"ח,  התקציב: 

 ש"ח[.  15,000ש"ח, קל"פ:  85,000האנרגיה והתשתיות : 

 .1121תב"ר מספר  טל אוחנה:

 . 1211לא,  משה פרץ:

אוחנה: גייסנו  1211  טל  אנחנו  מהירות.  טעינה  עמדות  משה.  תודה  האנרגיה    100,000,  ממשרד  שקלים 

מהקל"פ. בעצם לאור בקשתם    15,000שקלים מתקציב המשרד, ועוד    85,000-והתשתיות, זה מתחלק עם כ 

 של תושבים שכבר רכשו רכבים חשמליים, אנחנו פועלים להוסיף עמדת טעינה מהירה.

 כמה?  אריה אברהם:

 איפה?  איתן דלח:

 אנחנו נוסיף בכמה מקומות. בכניסה לאגם, במרכז העיר ולצד המלון.  טל אוחנה:
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 אתם יודעים איך זה יעבוד?  פנחס פרץ:

 מה?  טל אוחנה:

 עם מונה, כמו שאתה בא לתדלק, אותו דבר. וזה מונה לפי קילו וואט.  שמעון רוזיליו:

 למה בכניסה לאגם? איתן דלח:

 * מדברים ביחד 

 מבחינת ביטחון ואבטחה וכל הדברים. איך נאבטח את התחנה הזאת?  פנחס פרץ:

 זה חברה, היא מתחזקת, אנחנו לא מתעסקים, אנחנו לא מתעסקים עם זה. מוטי דהן:

 ? 1211מי בעד אישור תב"ר  טל אוחנה:

 אנחנו לא מקבלים אחוזים מזה? המועצה?  פנחס פרץ:

 בטח שמקבלים.  מוטי דהן:

 אהה מקבלים.  פנחס פרץ:

 בטח.  טל אוחנה:

 מי החליט על המיקומים?  איתן דלח:

 * מדברים ביחד 

 מוטי תדבר רגע, ירון לא פה, אז תדבר רגע על המיקומים.  טל אוחנה:

 על מה?  מוטי דהן:

 מיקומים.  טל אוחנה:

 איפה, איפה יהיו העמדות?  שמעון רוזיליו:

 מיקומים.  טל אוחנה:
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אה מיקומים. אנחנו מתכוונים לעשות, אחד ליד המלון והבריכה, זה עמדה כפולה נקראת, אפשר    מוטי דהן:

להטעין שם שני רכבים בעת ובעונה אחת. אנחנו רוצים לעשות שניים פה, בחניה של המועצה, גם עמדה  

 כפולה. ואחת ליד, בכניסה לאגם, עוד עמדה כפולה. 

 אני מציע ששתיים יהיו, אה, כפולה?  משה פרץ:

 כן, תמיד זה כפולה משה.  טל אוחנה:

 למה באגם?  איתן דלח:

 איך? מוטי דהן:

 כדי למשוך רכבים לעצור שמה.  טל אוחנה:

יש שמה, הרבה רכבים שמגיעים, שנוסעים על הדרך, הם בכלל לא רוצים להיכנס לירוחם, אז    מוטי דהן:

 הם נכנסים ומטעינים שמה. 

 אבל יש בתחנה דלק כבר, קיים. איתן דלח:

 נכון, אבל זה לא מספיק, יש עלייה במספר הרכבים. טל אוחנה:

 אם זה תפוס, ויש עוד אחד פנוי אז הם מעדיפים לא להמתין.  מוטי דהן:

 ? 1211חברים, מי בעד תב"ר  טל אוחנה:

 זה נכס מניב למועצה? איתן דלח:

 כן. כן, כן, כן.  טל אוחנה:

כן, אבל אני רוצה להסביר לכם שהעלויות זה לא התב"ר הזה, התב"ר הזה אולי יספיק לעמדה,    מוטי דהן:

 עמדה וחצי. 

 עמדה, עמדה אחת. טל אוחנה:

אבל במכרז אנחנו יוצאים עם שתי קטגוריות. יש קטגוריה שהמועצה משקיעה, היא מקבלת יותר    מוטי דהן:

פחות   ומקבלים  רק את הקרקע  נותנים  אנחנו  ומשקיעה,  באה  היא  שהחברה,  כזו  ויש קטגוריה  אחוזים, 

י אעשה  אחוזים. זה כשיהיה מכרז מוכן אם תרצו, אני אראה לכם אותו, בינתיים אנחנו עובדים על זה. אנ

 בדיקה. 
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 איפה ממקמים את זאת?  משה פרץ:

 איך? מוטי דהן:

 - איפה נמקם את ה משה פרץ:

 את האחת הזאת, שיש כסף?  כרמית אהרון אמונה:

 לא, זה הכול, זה השש. איתן דלח:

 לא. מוטי דהן:

 המכרז מדבר, משה, אנחנו יוצאים להכול.  טל אוחנה:

 - אני אומר, אנחנו הולכים על שני קטגוריות. יש קטגוריה אחת שהמועצה היא זו שמשקיעה מוטי דהן:

 אמת. משה פרץ:

 והיא מקבלת יותר אחוזים, ויש קטגוריה שנייה. מוטי דהן:

 - שקל מספיק אולי  100,000אבל תסכים איתי, התב"ר של  משה פרץ:

 אחת, אחת, אחת, משה. זה גם במכרז.  טל אוחנה:

 נכון, אז איפה זאת מתוכננת, שאנחנו מממנים אותה?  משה פרץ:

 זה לא משנה.  איתן דלח:

 את זאת? מוטי דהן:

 כן.  משה פרץ:

 לא משנה, אנחנו הולכים על שלוש עמדות כפולות.  מוטי דהן:

 - זאת אומרת, המועצה יכולה לבחון משה פרץ:

 מה שזה יספיק זה יהיה השקעה שלנו, מה שלא, זה יהיה השקעה של החברה. מוטי דהן:

 אוקיי.  משה פרץ:
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 ? פה אחד. 1211אוקי, אז מי בעד תב"ר  טל אוחנה:

 

 החלטה 

ש"ח, עבור עמדות טעינה מהירות. ]מקור    100,000על סך  1211מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 ש"ח[.  15,000ש"ח, קל"פ:  85,000התקציב: משרד האנרגיה והתשתיות : 

 אושר פה אחד 

 

דולר ע"י קק"ל ארה"ב לטובת תקציב חירום מלחמת   50,000הודעה על קבלת תרומה על סך  [     3]  

 "חרבות ברזל". 

על סך    טל אוחנה: דולר על ידי קק"ל ארצות הברית, לטובת    50,000אני רוצה להודיע על קבלת תרומה 

שקלים בחודש הראשון למלחמה.    2,000,000- תקציב חירום מלחמת חרבות ברזל. סך הכל אנחנו גייסנו כ

  מרביתו יושקע בשמונה מבנים של ממ"מים, זה מרחבים מוגנים מוסדיים, שהם עומדים בתקן של מקלט. 

שניים הוצבו בתוך בית הספר השחר, שניים בחיבור בין רחוב גבולות לבית הספר השחר, ועוד ארבעה הוזמנו,  

ויוצבו גם בכביש הראשי, גם בפאטיו של אלי כהן, ובמיקום נוסף. לצד כספים שהושקעו, כמובן, בסדר יום  

הזדמנות להגיד תודה רבה ליעל  המפונים שהיו כאן מראשית הדרך. זו  600מאוד מאוד עשיר, שעשינו למען 

ארצי, ולצוות המתנ"ס, וורד בראשו, שהובילו סדר יום יחד עם הרווחה, גם העשרתי, גם טיפולי, חווייתי.  

אמרה לי אתמול יהודית לביא, משפט מאוד מאוד חכם, שהאפשרויות האלה חסכו מהם טראומה מאוד  

להתמודד איתה בהמשך. אז אנחנו גאים להיות    מאוד גדולה, מהילדים האלה, שיכול להיות שהיו צריכים

 בחזית של הדבר הזה. אז זה בנושא הזה. 

 רק זה לא מה שאנחנו מאשרים כרגע.  איתן דלח:

 לא, אמרתי הודעה כללית. בהקשר הזה, אנחנו רכשנו בזה מרחב מוגן מוסדי. טל אוחנה:
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 החלטה 

ארה"ב לטובת תקציב חירום  דולר ע"י קק"ל  50,000דווחה על קבלת תרומה על סך מליאת המועצה 

 מלחמת "חרבות ברזל". 

 

 

 תושבים מסיבות סוציאליות ואחרות. 17מחיקת חובות ארנונה עבור  - [  תוספת לסדר היום  4] 

עכשיו, רק טל, זה משהו שביקשנו בפעם הקודמת, ועל זה הסכימו חברי המליאה. רק לזה, אישור    איתן דלח:

 מחיקת חובות הארנונה, להקריא את הטבלה הזאת. 

 אוקי, אז חברים אנחנו מביאים תוספת לסדר היום.  טל אוחנה:

 לא להקריא. על פי רשימה מצורפת. כרמית אהרון אמונה:

 -כן. אנחנו מביאים תוספת שקיבלה את אישורכם טל אוחנה:

 - רגע, בוא נצביע על ה איתן דלח:

 לא מצביעים על ההודעה.  כרמית אהרון אמונה:

 אה, לא מצביעים? איתן דלח:

 זו הודעה, היא מודיעה לכם .  כרמית אהרון אמונה:

 - במסגרתה אני מודיעה על אישור מחיקת חובות הארנונה טל אוחנה:

 לא, לא. זה לא לך היה ההודעה. התייחסתי לקודם.  כרמית אהרון אמונה:

 - אני לא אפרט כמובן את תוכן ההודעה טל אוחנה:

 על פי רשימה מצורפת.  איתן דלח:

 היא צורפה לכם על פי רשימה.  טל אוחנה:
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אמונה: אהרון  ממצאים   כרמית  בערך  זה  דוקרקר.  אריה  פה  יושב  הנחות.  ועדת  חובות,  מחיקת  אישור 

שאנחנו אחרי כל תקופה מביאים לכם, אחרי דיונים בוועדה. כמובן שהשמות פה נרשמים בראשי תיבות. אז  

 צורפה הרשימה ונדרש אישורכם למחיקות שמפורטות בטבלה. 

 -תושבים 12מדובר על   טל אוחנה:

 - והרב אריה, הממלא מקום, סליחה, לא הזכרתי אותו ב כרמית אהרון אמונה:

תושבים ועוד חמישה שאינם בין החיים. סה"כ יש פה גם סיבות סוציאליות וגם אחרות.    12  טל אוחנה:

השותפים   המועצה  וחברי  הרווחה,  מחלקת  אנשי  העיר,  גזבר  ידי  על  ראש  בכובד  נבדקו  האלה  והדברים 

 בוועדה. אנחנו מצביעים על זה כרמית? 

 כן, כן. כן. כרמית אהרון אמונה:

 מי בעד אישור מחיקת החובות? פה אחד.  טל אוחנה:

 

 החלטה 

 תושבים מסיבות סוציאליות ואחרות.  17מליאת המועצה מאשרת מחיקת חובות ארנונה עבור   

 אושר פה אחד 

 

 אני סוגרת את המליאה מספר תשע, מן המניין.  טל אוחנה:

 חג שמח. כרמית אהרון אמונה:

 חג חנוכה שמח לכולם.  טל אוחנה:

 - סיום הדיון-

 בברכה, 

 
________________ ________________ ________________ 

 מוטי דהן, שמעון רוזיליו,  טל אוחנה, 
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 גזבר המועצה  מנכ"ל המועצה  ראש המועצה 

 


